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Begin van dit jaar verbleven vier van onze bestuursleden weer op Maraboi in Kenya en zijn 
de lopende zaken met de leden van het MES Committee besproken. Daarna berichtten Bert 
en Marijke zich vanwege hun leeftijd uit het dagelijks bestuur terug te willen trekken. Met 
algemene stemmen is besloten hen als erelid te benoemen en na te denken hoe hun een 
feestelijke afsluiting te geven als dank voor hun jarenlange steun en inzet aan stichting OKE. 
 
Vervolgens zijn Johan van Heumen en Jidske Rhijnsburger aan het bestuur toegevoegd en 
heeft een van onze sponsoren, Marja van Tooren, aangeboden zich te ontfermen over de 
website. Samen met Jidske gaat zij onderzoeken hoe meer public relations te genereren, 
zoals gerichte acties op de website en onze Facebook pagina nieuw leven inblazen. Met 
deze bestuursaanpassingen bij de Kamer van Koophandel is de continuïteit van onze 
stichting voor de komende jaren gewaarborgd. 
 
Gedurende dit jaar hield Dacha Malachi, voorzitter MES Committee, ons op de hoogte van 
de financiële status en situatie van de studenten. Zijn wens om weer een computercursus te 
mogen volgen, hebben wij dan ook graag gehonoreerd in het kader van 
volwasseneneducatie. 
 
Omdat zes nieuwe sponsors zich aangemeld hebben, konden we begin van dit jaar weer 
twaalf nieuwe studenten in ons programma opnemen.  
 
Teneinde onze studenten een betere kans op werk te geven zijn we overtuigd van de 
behoefte aan praktische (vervolg-)opleidingen. Het doet ons goed te vernemen dat in de 
toekomst het schoolsysteem in Kenya gaat veranderen. Naast de lagere- en middelbare 
school komt er een praktische opleiding, te vergelijken met onze ROC-opleidingen. Op zich 
vinden we dit een positieve ontwikkeling. De vraag is of deze nieuwe aanpak financiële 
gevolgen voor onze sponsorbijdrage heeft. We houden er daarom nu al rekening mee, dat de 
schoolkosten per student de komende jaren hoger zullen worden. 
 
Medio oktober bezochten Kevince en Erick, twee oud-studenten en beiden lid van het 
MES-Committee, voor de eerste keer ons land. Zij waren te gast bij Bert en Marijke en wij als 
bestuur hebben op eigen wijze hen een fijne tijd bezorgd. 
 
De familie Makkinga/Kikkert houdt zich al een paar jaar bezig met de verkoop van 
tweedehands boeken. Ook dit boekjaar hebben we weer een aanzienlijk bedrag mogen 
ontvangen. Als dank ontvingen zij van ons een passend kerststuk. Ook Jokeline ontving een 
bedankje vanwege het jarenlang bijhouden van onze website. 
 
We konden gratis deelnemen aan het zomerfestival en de kerstmarkt in Wolfheze.  

 



 
Via onze nieuwsbrief van maart, april, mei, augustus, november en december brachten we 
onze sponsors en geïnteresseerden op de hoogte van de recente ontwikkelingen en 
studieresultaten van de studenten.  
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